
JEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYVJEGYZİKÖNYV    
    
    
KészültKészültKészültKészült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2009. 
december 14-én de. 930 órakor megtartott – rendkívüli ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak:Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselı-testületi tagok, 
     Vincze András címzetes fıjegyzı, 
      Dr. Pataki Anita aljegyzı, 
      Baloghné Kiss Judit közgazd. ir. vez., 
      Nagy Imre mőszaki ir. vez., 
      Kovács Tamás hatósági ir. vez. h., 
      Karapné Gábor Zsuzsanna pályázati referens, 
      Bácsi Lajosné jegyzıkönyvvezetı 
 
 
Béres Béres Béres Béres LászlóLászlóLászlóLászló köszöntötte a jelenlévıket. A jelenléti ív alapján megállapította, 
hogy Alföldi-Lakatos Gábor, Baji Mária, Bernáth Bálint, Bezzegné Csákó Katalin 
(igazolt), Csonka István, Kiss Sándor, Nagy Judit képviselık hiányoznak, jelen 
van 11 fı képviselı, az ülés határozatképes, azt megnyitotta.  
Jegyzıkönyv-hitelesítınek Rostás Zsigmond személyében tett javaslatot, akit a 
képviselı-testület 10 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett – határozat hozatal 
nélkül – megválasztott. 
A napirendi pontokra a meghívó szerint tett javaslatot, amit a képviselı-testület 
11 igen szavazattal – határozat hozatal nélkül – az alábbiak szerint fogadott el: 
 
1./ A 2010. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló rendelet-
tervezet megtárgyalása 
Elıadó: Ölveti Lászlóné PB elnök, Baloghné Kiss Judit közgazd. ir. vez. 
 
2./ A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi 
közszolgáltatásról szóló 46/2004.(XII.16.) rendelet módosításának megtárgyalása 
Elıadó: Fekete István GVB elnök, Kovács Tamás hatósági ir. vez. h. 
 
3./ Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság által tárgyalt témák 
Elıadó: Fekete István GVB elnök 
 
 

1./ A 2010. évi költségvetési gazdálkodás 
átmeneti szabályairól szóló rendelet-tervezet 
megtárgyalása 
Elıadó: Ölveti Lászlóné PB elnök, Baloghné Kiss 
Judit közgazd. ir. vez. 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a bizottság elnökét a napirend, és a bizottsági vélemény 
ismertetésére. 
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Ölveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti Lászlóné elmondta, hogy a bizottság a rendelet-tervezetet, ami a következı 
évi költségvetés elfogadásáig szóló szabályozás megtárgyalta, elfogadta és 
elfogadásra javasolta a képviselı-testületnek. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a rendelet-
tervezetet.  
 
A képviselı-testület a rendelet-tervezetet 11 igen szavazattal elfogadta, és 
megalkotta Hajdúhadház Városi Önkormányzat 17/2009.(XII.14.) rendeletét a 
2010. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól. 
 

Hajdúhadház Városi ÖnkormányzatHajdúhadház Városi ÖnkormányzatHajdúhadház Városi ÖnkormányzatHajdúhadház Városi Önkormányzat    
17/2009.(XII.14.) rendelete17/2009.(XII.14.) rendelete17/2009.(XII.14.) rendelete17/2009.(XII.14.) rendelete    

a 2010. évi költségvetési gazdálkodás áta 2010. évi költségvetési gazdálkodás áta 2010. évi költségvetési gazdálkodás áta 2010. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairólmeneti szabályairólmeneti szabályairólmeneti szabályairól    

Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete a helyi az államháztartásról szóló 
többször módosított 1992. évi XXXVIII. tv. 76.§ felhatalmazása alapján az alábbi rendeletet 
alkotja: 

1.§1.§1.§1.§    

A rendelet hatálya kiterjed a Hajdúhadház Városi Önkormányzat és a felügyelete alá tartozó 
valamennyi költségvetési szerv gazdálkodására. 

2.§2.§2.§2.§    

(1) Hajdúhadház Városi Önkormányzat jelen rendeletben felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a város 2010. évi költségvetésének elfogadásáig az 
átmeneti idıszakban az önkormányzat 2010. évi gazdálkodásának 
folyamatosságát a (2) bek kivételével a 2009. december 31-i állapotnak 
megfelelıen a módosított elıirányzat szintjén biztosítsa. 

(2) A képviselı testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 2010. január 1-
tıl esedékes a hatályos jogszabályok által kötelezıen elıírt emelt személyi 
juttatások, szociális ellátások kifizetését biztosítsa. 

3.§3.§3.§3.§    

(1) A képviselı testület felhatalmazza a polgármestert, hogy 2010. január 1-
tıl esedékes munkabér, segélyek, egyéb mőködési kiadások finanszírozása 
érdekében szükség szerint az egy havi munkabér összegének mértékéig, 
illetve 2009. évrıl 2010-re áthúzódó beruházások, felújítások  állami 
támogatásának megelılegezésére likviditási hitelt vegyen fel. A likvid hitel 
összege egyszerre 100MFt-ot nem haladhatja meg. 

(2) A felvett likviditási hitel összegérıl a polgármester köteles a soron 
következı testületi ülésen a képviselı-testületet tájékoztatni. 
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4.§4.§4.§4.§    

Az átmeneti idıszakban folytatott gazdálkodási tevékenység a 2010. évi költségvetés részét 
képezi, beépül a 2010. évi költségvetésbe, illetve a tárgyévi teljesítések adataiba. 

5.§5.§5.§5.§    

A rendelet 2010. január 1-én lép hatályba, s az önkormányzat 2010. évi költségvetését 
megállapító rendelet hatályba lépéséig érvényes. 

 Vincze András sk. Béres László sk. 
címzetes fıjegyzı polgármester 

 
Záradék: 
Kihirdetve, a Polgármesteri Hivatal hirdetıtábláján kifüggesztve: 
 
Hajdúhadház, 2009. december 14. 
 
Vincze András sk. 
címzetes fıjegyzı 
 
 

2./ A települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
46/2004.(XII.16.) rendelet módosításának 
megtárgyalása 
Elıadó: Fekete István GVB elnök, Kovács Tamás 
hatósági ir. vez. h. 
(elıterjesztés jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a bizottság elnökét a bizottsági vélemény ismertetésére. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elmondta, hogy a bizottság az elıterjesztést megtárgyalta, s azt 
elfogadásra javasolta a képviselı-testületnek. Kiegészítésként elmondta, a 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. felügyelı bizottsági ülésén elhangzott, hogy 
a jövı évi áremelés függ a lakosság hulladék szállítási díj befizetésétıl, mivel 
vannak települések, ahol a lakossági díjbefizetésekkel gond van.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László az elhangzottat kiegészítve elmondta, hogy a felügyelı bizottság 
tagjai arra kérték az önkormányzatokat, hogy tegyenek meg mindent a 
kintlévıségek minél jobb behajtása érdekében. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselı-testület a rendelet-tervezetet 10 igen, 1 nem szavazattal elfogadta és 
megalkotta Hajdúhadház Város Önkormányzat Képviselı-testületének 
18/2009.(XII.14.) rendeletét a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos 
hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 46/2004.(XII.16.) rendelete 
módosításáról. 
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Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı ––––    testületénektestületénektestületénektestületének    

18/2009.(X18/2009.(X18/2009.(X18/2009.(XII.14.) rendeleteII.14.) rendeleteII.14.) rendeleteII.14.) rendelete    
a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési     

helyi közszolgáltatásról szóló 46/2004. (XII.16.) rendelete módosításárólhelyi közszolgáltatásról szóló 46/2004. (XII.16.) rendelete módosításárólhelyi közszolgáltatásról szóló 46/2004. (XII.16.) rendelete módosításárólhelyi közszolgáltatásról szóló 46/2004. (XII.16.) rendelete módosításáról    
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV tv. 16.§-ában, valamint a 
hulladékgazdálkodásról szóló 2000. évi XLIII. tv.  23.§-ában kapott felhatalmazás 
alapján az alábbi rendeletet alkotja. 

 
1 § 

 
A Rendelet 1. számú melléklete helyébe a jelen rendelettel elfogadott l. számú 
melléklet lép.  
 

2. § 
 
Jelen rendelet 2010. január 01. napján lép hatályba, mellyel egyidejőleg hatályát 
veszíti Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének a települési 
szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról szóló 
46/2004.(XII.16.) rendeletét módosító Hajdúhadház Városi Önkormányzat  
Képviselı-testülete 30/2008. (XII.18.) rendeletének  2. §-a és 3. §-a.  
 
 
        Vincze András  sk.                                                                     Béres László sk. 
       címzetes fıjegyzı                                                                        polgármester 
 
Záradék: 
 
Kihirdetve, a Polgármesteri Hivatal hirdetıtábláján kifüggesztve: 
Hajdúhadház, 2009. december 14. 
 
Vincze András sk. 
címzetes fıjegyzı 
 

l. sz. melléklet  
 

a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı testületének 46/2004. (XII.16.) 
rendeletéhez a települési szilárd hulladékkel kapcsolatos hulladékkezelési helyi 

közszolgáltatásról 
 
Hulladékszállítás és ártalmatlanítás díja 2010. évbenHulladékszállítás és ártalmatlanítás díja 2010. évbenHulladékszállítás és ártalmatlanítás díja 2010. évbenHulladékszállítás és ártalmatlanítás díja 2010. évben    
l db 120 literes hulladékgyőjtı edény egyszeri ürítése                      240.- Ft 
l db 120 literes hulladékgyőjtı edény (DIN EN 840-1) havonta 
heti egyszeri ürítés esetében                                                             1020,- Ft  
közszolgáltatási díjbeszedés költsége havi                                         125.- Ft 
l db 1100 literes hulladékgyőjtı edény (DIN EN 840-3) 
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egyszeri ürítése                                                                                   2170.- Ft 
l db 1100 literes hulladékgyőjtı edény heti gyakoriságú 
havi ürítése                                                                                         9320.- Ft 
jelölt hulladékgyőjtı zsák díja 110 literes                                          230.- Ft/darab 
 
A feltüntetett díjak nettó értékek. 
 
 

3./ Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság által 
tárgyalt témák 
Elıadó: Fekete István GVB elnök 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felkérte a bizottság elnökét az elıterjesztések ismertetésére. 
 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft-vel megkötésre kerülı, 2010.01.01-tıl 
érvényes beszállítói szerzıdés megtárgyalása 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elmondta, hogy a bizottság az elıterjesztést megtárgyalta. 
Tájékoztatta a képviselı-testületet, hogy 4%-os emelést tartalmaz az új 
szerzıdés, amit a bizottság elfogadott és elfogadásra javasolt a képviselı-
testületnek. 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László kérdés, észrevétel hiányába szavazásra tette fel a határozati 
javaslatot az elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 9 igen, 1 nem szavazattal 1 
tartózkodás mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
 

290/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat290/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat290/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat290/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat    
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft-vel 
megkötésre kerülı. 2010. január 1-tıl érvényes – 
elıterjesztéhez mellékelt – beszállítási szerzıdést, és azt 
elfogadja. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a szerzıdés aláírására. 
 
Határidı: 2009. december 15. 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Térfigyelı kamerák létesítése Hajdúhadház városban c. projekt megvalósításához 
kivitelezı kiválasztása 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István elmondta, hogy a bizottság az elıterjesztést megtárgyalta, és 
hosszas vita után úgy döntött, hogy a Satrax Kft-t ajánlatát fogadja el, s a 
képviselı-testületnek is elfogadásra javasolta.  
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Karapné Karapné Karapné Karapné Gábor ZsuzsannaGábor ZsuzsannaGábor ZsuzsannaGábor Zsuzsanna felhívta a képviselı-testület figyelmét, hogy a 
szakértıi vélemény alapján a beérkezett ajánlatok közül a KFL Informatikai Kft. 
ajánlata érvényes, kérte a képviselıket ennek figyelembe vételével hozzák meg a 
döntést. 
 
Rostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás ZsigmondRostás Zsigmond bıvebb tájékoztatást kért az elıterjesztésrıl. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István ismertette az elıterjesztést részletesen a kiadott írásos anyagnak 
megfelelıen. Elmondta, a bizottság arra alapozta döntését, hogy biztonságosabb, 
jobb kamerák kerüljenek felszerelésre, valamint egy jobb mőszaki tartalommal 
rendelkezı pályázat legyen a nyertes. Úgy értékelték, hogy az infra kamera jobb 
minıségi képet mutat, valamint nem csak nappal, hanem 0%-os megvilágítottság 
mellett is lát, míg a másik kamerák éjszaka egyáltalán nem látnak. 
 
Sipos SSipos SSipos SSipos Sándorándorándorándor kérdése volt, hogy a szakértıi vélemény elfogadása kötelezı-e a 
testületre, s miért sértenének törvényt azzal, ha a jobb minıséget választják. Az 
infra kamerákat szintén sokkal jobbnak tartotta, valamint kitért arra, hogy a 
másik cég ajánlatában nem szerepel a temetı rendbetétele, ami megnövelné a 
beadott ajánlati összegét.  
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor elmondta, hogy a bizottsági ülésen javaslatot tett arra, kérjék meg 
a szakértıt, hogy világítsa meg az infra kamera és a nappali kamera közötti 
különbséget. Gyakorlatból tudja, hogy a kettı nem ugyanaz, sokkal nagyobb a 
szolgáltatása egy éjjel is látó kamerának, mint egy csak nappal látónak, az éjjel 
látó kamerával a rendszer a nap 24 órájában képes rögzíteni az eseményeket. 
Kérte a határozati javaslatba kerüljön beépítésre, hogy a hálózat úgy kerüljön 
megépítésre, hogy bıvíthetı legyen. Azt is jónak tartotta, ha a bekötı utak is – 
sámsoni út, vidi út, böszörmény út, Téglás felıl – a nap 24 órájában 
megfigyelésre kerülnének, valamint felmerült, hogy a hivatal udvari parkolója is 
a késıbbiek során kerüljön rákötésre. Jelezte, hogy a beérkezett ajánlatok közül 
kettı, a Satrax és a Multi Alarm tud teljes körő szolgáltatást nyújtani, s azt fogja 
támogatni, amelyik a teljes körő szolgáltatást nyújtja. 
 
Dr. Pataki AnitaDr. Pataki AnitaDr. Pataki AnitaDr. Pataki Anita a korábban elhangzott kérdésre válaszolva elmondta, hogy az 
országban valamennyi ilyen tranzakcióra vonatkozik a verseny törvény. Ez a 
verseny törvény esélyegyenlıségre vonatkozó elıírását sértheti meg. Az 
önkormányzat által benyújtott és elnyert pályázatban azok a paraméterek lettek 
meghatározva, a támogató is ez alapján fogja kérni az elszámolást, amire a 
kiírásban az árajánlatokat kérték. A Satrax és az ÉGSZ cégek ettıl eltérı 
ajánlatokat nyújtottak be, paraméterek szempontjából kevesebb egységet 
tartalmaz. Azzal egyetértett Komor Sándor alpolgármesterrel, hogy mőszakilag 
teljesen indokolható, de a verseny törvény szerint esélyegyenlıséget kell 
biztosítani. A Satrax esetleges nyertessége ott sérti a verseny törvényt, hogy a 
kiírástól eltérı ajánlatot fogadnak el, ettıl függetlenül a képviselı-testület 
szabadon dönthet. Tájékoztatott, hogy a KFL komolyan fenyegetızik azzal, hogy 
a verseny tanácshoz fordul, ezzel a kockázattal számolni kell, amennyiben a 
Satrax mellett fog dönteni a testület. 
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Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor elmondta, ha a határidı nem lenne ilyen szoros, akkor azt a két 
céget, amely nem infra kamerára tett ajánlatot kizárná, s a két infra kamerás 
céget ismételten megkérdezné, hogy akarnak e új ajánlatot tenni, bár olyan nagy 
a különbség a 17 millió és a 7 millió 100 ezer forint között, hogy nem hiszi, hogy 
eredményt hozna egy ilyen újabb megkeresés. Azzal egyetértett, hogy az 
esélyegyenlıséget biztosítani kell, de nem volt közbeszerzési eljárás, s nem 
hirdették meg, hogy milyen szempontok szerint fognak dönteni. Bekérték az 
ajánlatokat, értékelik, és döntenek.  
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László kérdése volt hogyan lehet azt értékelni, mivel a szakértı azt írta, 
hogy nem a költségvetési táblázat alapján, annak pontos alaki tartalmára adott 
árajánlatot a Satrax és az ÉGSZ Kft. Konkrétan, hogy az átjátszó egység az 
egyiknél 13 helyett 6 db, a másiknál pedig az átjátszó egység 13 helyett 12 db 
nem szerepel az ajánlatban. 
 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István az elhangzottra reagálva elmondta, volt már arról szó, és az ÉGSZ, 
a Satrax, és a KFL is elmondta, hogy szükségtelen 12 átjátszót betenni minden 
egyes kamerára, amikor fel lehet főzni egy átjátszóra, ha közelben vannak a 
kamerák, 3-4 kamerát is. Amit Komor Sándor alpolgármester javasolt, hogy a 
bıvíthetı legyen, olyan központot kell kérni, ami annak megfelelı lesz. 
 
Ölveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti LászlónéÖlveti Lászlóné emlékeztetett, hogy a kiírásban 13 db átjátszót kértek, s ha nem 
annak megfelelıen döntenek szerinte van esélye annak, hogy nyer a KFL Kft.  
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor az elhangzottra reagálta, hogy a bejáráson dılt el, hogy milyen 
legyen az ajánlat. Elıször volt egy kiírás, majd volt egy helyszíni bejárás, ahol ott 
voltak az érintettek is. 
 
Karapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor ZsuzsannaKarapné Gábor Zsuzsanna közbeszólt, hogy elmondták, hogy kevesebbıl meg 
lehet oldani, de a pályázatban 13 db átjátszóra nyertek pénzt, a kamerák száma 
nem került csökkentésre.  
 
Sipos SándorSipos SándorSipos SándorSipos Sándor mivel a KFL adta a kiírásnak megfelelı minıséget, a másik két cég 
pedig jobbat adott, amit a testület nem bírálhat felül, szerinte ragaszkodniuk kell 
a legkisebbhez. 
 
Komor SándorKomor SándorKomor SándorKomor Sándor meglátása volt, hogy a támogató szervezet irányába lehet 
módosítást kezdeményezni a mőszaki tartalmat illetıen, mert ı a célokat fogja 
támogatni, s nem azt, hogy hány átjátszó kerül beépítésre. Ha csökken a mőszaki 
tartalom az átjátszókkal, az nem érdekli az önkormányzatot, hanem az kell, hogy 
érdekelje, hogy a városnak minél nagyobb területe legyen ellenırzés alatt. Ha 
csökkentettek azzal, hogy kevesebb lesz az átjátszó, de mőszaki tartalomban 
pedig növekszik..., példaként hozta fel a Béke utcát, ahol hasonló tárgyalást 
folytattak, mert azt kérték, hogy a sárrázó maradjon el, és épüljön helyette 
inkább K-szegély. Kétszer kijöttek, megnézték, meggyızték ıket, és elfogadták. 
Szerinte itt nem az átjátszó a lényeg, hanem az, hogy ezt a feladatot oldja meg, 
nem kell lemondani a magasabb mőszaki tartalomról.  
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Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László más kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a bizottság 
javaslatát, hogy a Satrax Kft. ajánlata kerüljön elfogadásra, az elhangzott 
kiegészítéssel együtt. 
 
A képviselı-testület a 8 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett elfogadta a 
gazdasági bizottság által javasolt határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, 
hogy a központ úgy kerüljön kialakításra, hogy a hálózat a késıbbiek folyamán 
bıvíthetı legyen, és meghozta az alábbi határozatot: 
 

291/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat291/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat291/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat291/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete 
megtárgyalta Hajdúhadház városban kialakítandó 
térfigyelı/kamera rendszer kiépítésérıl és üzembe 
helyezésérıl szóló elıterjesztést, és úgy határozott,  
 
a településen kialakítandó térfigyelı/kamera rendszer 
kiépítésével és üzembe helyezésével kapcsolatos kivitelezési 
munkák elvégzésével és az ehhez szükséges eszközök 
beszerzésével megbízza a SATRAX Kft-t(4024 Debrecen, 
Vígkedvő M. u. 41.) 7.179.500,- Ft bruttó összegben. 
 
Felhatalmazza Béres László polgármestert a kivitelezıvel 
történı vállalkozási szerzıdés aláírására azzal a kitétellel, 
hogy a központ úgy kerüljön kialakításra, hogy a hálózat a 
késıbbiek folyamán bıvíthetı legyen. 
 
Határidı: 2009. december 15. 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Vincze AnVincze AnVincze AnVincze Andrásdrásdrásdrás elmondta, ha ebbıl bármilyen probléma lesz, akkor ne a 
Polgármesteri Hivatalt hibáztassa a képviselı-testület, mivel a szavazás elıtt 
elmondásra kerültek a témával kapcsolatos figyelemfelhívások. 
 
 
Tulajdonosi hozzájárulás a 11908/43 hrsz-ú önkormányzati ingatlan 
megosztásához 
Fekete IstvánFekete IstvánFekete IstvánFekete István ismertette az elıterjesztést és a bizottsági javaslatot, mely szerint 
4 igen szavazattal támogatták, és a képviselı-testületnek is elfogadásra 
javasolták, hogy ezen a területen a közutat Dancsi Imre méresse ki.  
 
BéBéBéBéres Lászlóres Lászlóres Lászlóres László kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati 
javaslatot az elıterjesztésnek megfelelıen. 
 
A képviselı-testület a határozati javaslatot 9 igen szavazattal 2 tartózkodás 
mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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292292292292/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat/2009.(XII.14.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete az 
elıterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy az 
önkormányzat tulajdonában lévı 11908/43 hrsz-ú ingatlan 
változási vázrajz szerinti telekalakításához a tulajdonosi 
hozzájárulását megadja.  
 
Határidı: a megosztási engedély benyújtására 2009. dec. 30. 
Felelıs:    Béres László polgármester 

 
 
Béres LászlóBéres LászlóBéres LászlóBéres László felhívta a képviselık figyelmét a 17-én tartandó közmeghallgatásra. 
Megköszönte munkájukat, az ülést bezárta. 
 

kmf. 
 
 
 
 

 Vincze András       Béres László 
       címzetes fıjegyzı       polgármester 
 
 
 

Rostás Zsigmond  
jegyzıkönyv-hitelesítı 


